
ZÁPIS ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZÁŘÍ 2023 
 

Zahájení: 6. 9. 2023 v 16:30 

 

Přítomni: Zuzana Lebedová, David Černý, Renáta Hůlová, Pavlína Náprstková, Josef Prchal 

Omluveni: Jan Frey 

Hosté: Ing. Miroslav Král – ředitel školy 

Program jednání: 

1. Dotazníky 

2. Různé 

 

Předseda ŠR v 16:30 zahájil jednání ŠR. Předseda ŠR sdělil, že o urgentní svolání zasedání byl požádán 

ředitelem školy a následně mu předal slovo. Ředitel školy M. Král seznámil členy ŠR s tím, že škola 

v součinnosti se zřizovatelem vytvořila dotazníkové šetření, které má zmapovat atmosféru a potřeby 

školy. Ředitel školy sdělil, že dotazníky jsou zvlášť pro pedagogické pracovníky, zvlášť pro 

nepedagogické pracovníky a zvlášť pro rodiče, příbuzné a známé dětí navštěvující školu. Ředitel školy 

dále sdělil, že ve škole se dotazníky již vyplňují a že žádá členy ŠR o vyjádření k dotazníkům, které budou 

šířeny mezi veřejnost. Členům ŠR byl představen dotazník a jednotlivé otázky. V souvislosti s dotazníky 

ředitel školy zmínil nutnost přístavby školy z kapacitních důvodů. Členové ŠR se shodli a doporučují 

řediteli školy zařadit do otázky č. 9, která se týká zaměření školy možnost „zaměření na sportovní 

činnost“.  

Dotazy členů ŠR: 

a) Členka ŠR P. Náprstková jak se budou dotazníky vyhodnocovat 

b) Člen ŠR D. Černý jak se budou dotazníky distribuovat a jestli jeden člověk může vyplnit jeden 

dotazník  

Ředitel školy odpovídá, že dotazníky bude vyhodnocovat vytvořený program, že dotazníky budou 

v elektronické podobě na stránkách školy, na stránkách zřizovatele. Dále bude možné dotazníky 

vyplňovat i papírovou formou přímo ve škole. Ředitel školy řekl, že z jedné IP adresy lze vyplnit jeden 

dotazník.  

Členka ŠR P. Náprstková doporučuje nepoužívat slovo klima školy, ale atmosféra školy.  

Předseda ŠR dává hlasovat o souhlasu členů ŠR distribuovat dotazníky v této podobě  

Pro 5 – zdržel 0 – proti 0 

2) Různé 

Dotazy: 



a) Člen ŠR D. Černý, se dotázal, proč skončil na škole pan učitel Velebil. Ředitel školy odpovídá, že 

skončil z osobních důvodů.  

b) Členka ŠR Z. Lebedová se dotazuje, proč skončila na škole paní učitelka Zvárová. Ředitel školy 

odpovídá, že z důvodu změny zaměstnání. 

c) Člen ŠR D. Černý vznáší podnět ohledně neutěšeného stavu parkoviště u pozemku školy. 

Předseda ŠR J. Prchal odpovídá, že v době fungování školy je parkoviště z větší části vyhrazeno 

pro potřeby školy, ale po zrušení služebny PČR v Čerčanech je situace opravdu neúnosná. Škola 

se bude snažit situaci řešit a oslovit příslušné orgány.  

d) Členka ŠR P. Náprstková se dotazuje na aprobovanost učitelského sboru v novém školním roce. 

Ředitel školy odpovídá, že někteří kolegové mají dostudováno, že někteří si studium doplňují a 

pouze dva členové sboru zatím nestudují. 

 

Další jednání ŠR je naplánováno na čtvrtek 5. 10. v 16:00. 

Předseda ŠR ukončil jednání v 17:45. 

 

Zapsal: J. Prchal předseda ŠR 


